
Notulen Algemene Ledenvergadering 
VV De Noormannen 

 
Datum: Donderdag 30 mei 2024 
Tijd:  20.15 uur  
Plaats:  kantine VV De Noormannen  
 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
 
Aanwezig: 
Christy Cijsouw, Jesse Simonse, Arjen Simonse, Marco Verburg, Peter 
Willeboordse, Arjen Houmes, Lennard Kerkhove, Jan Huibregtse, Michael Richard, 
Erika Toutenhoofd, Jaap Kaland, Patrick Knevel, Ron de Nooijer, Sander Riemens, 
Julian Coppoolse, Luuk Joosse, Thomas Willeboordse, Erwin Pouwelse, Liz Sturm, 
Finy Cijsouw, Vera Cijsouw, Julie Berents, Jordi Cijsouw, Garib Manoekian, Piet 
Huibregtse, Dylan Maljers, Bjorn Boogaard, Jeroen Huibregtse, Edwin de Pagter, 
Arjen van Sighem, Rens de Visser, Niels Coppoolse en Jacco Cijsouw. 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Verona Conté, Gerbert van Sighem, Hans Minderhoud, Yasmin Wielemaker, Adri 
Roelse, Ronald Huibregtsen, Josianne Janse, Pieter Cijosuw, Willem Alewijnse, 
Elisa van Sighem, Jan de Pagter, Monique Pleijte, Theo van Hercules, Piet 
Lievense, Willem Cijsouw, Robert Cijsoue, Nathalie Meijers, Pim Bastiaanse, Jackie 
Minderhoud, Kris Pouwelse, Mark Riemens, Dave Jongepier, Kyra Peene, Marije 
Elzinga, Ylke Houterman, Esther van der male, Niels Gabriëlse, Hayo Houmes en 
Femke Maranus 

 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken/e-mails 
 

Jesse opent als waarnemend voorzitter de vergadering en heet iedereen welkom.  

Mededelingen: bedankje voor de vrijwilligers, vooral diegene die bij de bron hebben 

geholpen  voor de installatie. Piet L.wordt expliciet genoemd: gestopt als beheerder 

kantine. 

 
3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 30 november 2023 (concept) 

 
Geen opmerkingen: Vastgesteld. 

 
4. Voorstellen van de leden 

 
Geen voorstellen ontvangen 

 
5. Financiële zaken  

 
 Begroting seizoen 2024/2025 

 
Geen vragen over de begroting, vastgesteld. 
 

 Goedkeuring voor investeringen tot 01-09-2025 
 
 



Het bestuur stelt aanvullend en overeenkomstig de statuten voor, dat de ALV het 
bestuur machtigt om in de periode tot 01-09-2025 maximaal twee keer een 
investering te doen of rechtshandeling aan te gaan tot een bedrag van maximaal 
€10.000,-, of één keer tot een bedrag van maximaal €20.000,-- 
 
De leden gaan hiermee akkoord. Rens de Visser vraagt of er al aan een investering 
wordt gedacht. Geen concrete ideëen. 
 
 
6. Samenstelling en (her)verkiezing bestuur 

 
Arjen S herkiesbaar voor bestuurslid facilitair, Lennard Kerkhove nieuw als bestuurslid 
voetbalzaken, Verona herkiesbaar als penningmeester: iedereen akkoord.  
Bezetting bestuur daarmee volledig m.u.v. voorzitter.  
  
7. Senioren seizoen 2024/2025 
 
Jesse licht situatie toe voor senioren 1 en 2, vrouwen incl. klasseindeling en jeugd. 
Niels Coppoolse vraagt naar indeling 2e reserve 4e klasse. Is nog niet 100% zeker. 
 
 
8. Mogelijkheden samenwerking met VV De Meeuwen 
 
Jesse geeft aan dat er positieve gesprekken zijn met Meeuwen. Volgend jaar  
concrete samenwerking bijv. bij jeugd nodig, per jaar bekijken. Contacten blijven 
houden met Meeuwen en KNVB. Ook gesprekken met tennis en in mindere mate de 
korfbal m.b.t. sportpark De Prelaat. 
 
9. Rondvraag 

 
Piet Huibregtse: Verzoek om losse doelen van het veld te halen i.v.m. maaien. Vanuit 
Facilitair aandacht voor vragen. 
 

 
10.  Sluiting 
 
Jesse sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn komst en inbreng. 
 


